
 

 

PROTOKÓŁ NR VI/2024 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 28 października 2024 r. 

 

W sesji wzięli udział: 

• 13 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Iwona Warkocka – Wójta Gminy 

• Karol Żukowski – Zastępca Wójta Gminy 

• Agnieszka Żukowska – Sekretarz Gminy 

• Renata Protasewicz – Skarbnik Gminy 

• Robert Krupa – Radca prawny  

• Anna Kurzawa-Gerczak – Prezes Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dębnicy Kaszubskiej 

Sp. z o.o. 

• Paula Kowalewska – Kierownik Gospodarki Odpadami 

• Izabela Krawczyk – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dębnicy Kaszubskiej 

• Witold Wałaszewski – Wicedyrektor Zespołu Szkół w Gogolewie 

• Ewa Bieniek – Wicedyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dębnicy Kaszubskiej 

• Monika Piechna – Pracownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

• Karolina Ioannidis – przedstawiciel firmy Zakładu Analiz Środowiskowych Eko-precyzja 

• Przedstawiciel firmy Renpro 

 

Radni spóźnieni: Wioleta Jabłońska 

Radni nieobecni: Marian Batóg, Elżbieta Stawicka 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu z V sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za zagospodarowanie odpadów 
komunalnych na nieruchomościach, na których zamieszkują mieszkańcy oraz stawki tej opłaty. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Dębnica 
Kaszubska na lata 2024-2027, z perspektywą na lata 2028-2031”. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Dębnicy 
Kaszubskiej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 
2024”. 



 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia skargi bez rozpatrzenia. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej. 

14. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę nr V/56/2024 w sprawie uchylenia uchwały nr II/9/2024 
z dnia 27 maja 2024 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Dębnica Kaszubska. 

15. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę nr II/9/2024 w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 
Dębnica Kaszubska. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Kamieniec Ząbkowicki 
z przeznaczeniem na usuwanie skutków powodzi, która wystąpiła na terenie Gminy Kamieniec 
Ząbkowicki we wrześniu 2024 r. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 
na lata 2024-2035. 

20. Informacja Wójta Gminy o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

21. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

22. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

23. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

a) Komisji Infrastruktury i Budżetu, 
b) Komisji Rewizyjnej, 
c) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
d) Komisji Spraw Społecznych. 

 
24. Wolne wnioski i informacje. 

25. Zamknięcie sesji. 

Porządek obrad po zmianie: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 



 

 

4. Zatwierdzenie protokołu z V sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za zagospodarowanie odpadów 
komunalnych na nieruchomościach, na których zamieszkują mieszkańcy oraz stawki tej opłaty. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Dębnica 
Kaszubska na lata 2024-2027, z perspektywą na lata 2028-2031”. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Dębnicy 
Kaszubskiej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 
2024”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia skargi bez rozpatrzenia. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej. 

14. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę nr V/56/2024 w sprawie uchylenia uchwały nr II/9/2024 
z dnia 27 maja 2024 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Dębnica Kaszubska. 

15. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę nr II/9/2024 w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 
Dębnica Kaszubska. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 
na lata 2024-2035. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów 
oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów 
oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania z Pomorskim Funduszem Rozwoju 
sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku - Spółką Samorządu Województwa Pomorskiego. 

22. Informacja Wójta Gminy o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

23. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

24. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

25. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 



 

 

a) Komisji Infrastruktury i Budżetu, 
b) Komisji Rewizyjnej, 
c) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
d) Komisji Spraw Społecznych. 

 
26. Wolne wnioski i informacje. 

27. Zamknięcie sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad. 1-2 

VI Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta o godzinie 15:08 przez 

Przewodniczącego Rady Gminy Bartłomieja Tutaka w sali konferencyjnej im. Jadwigi Karaś 

w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono nieobecność trzech 

radnych oraz stwierdzono prawomocność obrad. 

Ad. 3 

Do porządku obrad zgłoszono następujące wnioski: 

1) Wniosek formalny radnego Ireneusza Ziółkowskiego o zmianę porządku obrad poprzez 
wycofanie punktu 5: Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
zagospodarowanie odpadów komunalnych na nieruchomościach, na których zamieszkują 
mieszkańcy oraz stawki tej opłaty, 

2) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 
20: Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, 

3) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 
21: Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczenia 
inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

4) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 
22: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania z Pomorskim Funduszem 
Rozwoju sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku - Spółką Samorządu Województwa Pomorskiego. 

Przed przystąpieniem do głosowania Przewodniczący Rady gminy Bartłomiej Tutak zarządził przerwę 
w obradach, która trwała w godzinach 15:24 – 15:28. 

Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad pierwszym wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania pierwszy wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (4): Michał Budzich, Kamil Horuń, Mateusz Szerlowski, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław 
Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak 



 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad drugim wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania drugi wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (13): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 
Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Mateusz Szerlowski, 
Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad trzecim wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania trzeci wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (13): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 
Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Mateusz Szerlowski, 
Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad czwartym wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania czwarty wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (13): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 
Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Mateusz Szerlowski, 
Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 



 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad przyjęciem zmienionego 
porządku obrad. 

W wyniku zarządzonego głosowania porządek obrad po zmianie został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (12): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 
Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Mateusz Szerlowski, 
Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. 4 

Do protokołu z poprzedniej sesji nie wniesiono żadnych uwag, wobec tego protokół został 
przyjęty w treści przesłanej radnym. 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za zagospodarowanie odpadów 

komunalnych na nieruchomościach, na których zamieszkują mieszkańcy oraz stawki tej opłaty, 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Podczas dyskusji przekazano informację, że spółka świadczy usługi transportu odpadów z terenu 

gminy. Duży wzrost oddawanych odpadów widoczny jest we frakcji papierów. Obecnie papier 

wywożony jest raz na kwartał, także duża jego część oddawana jest na PSZOK. Ponadto poruszono 

kwestie kosztów jakie gmina i spółka ponosi na system gospodarowania odpadami tj. koszty 

utrzymania pojazdów, koszty pracowników, leasingów samochodów, awarii itp. Zadanie polegające 

na odbiorze i transporcie odpadów realizuje Zakład Gospodarki Komunalnej. Zadanie polegające na 

zagospodarowaniu odpadów realizuje Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej w Słupsku, które 

wystawia faktury na urząd. Koszty funkcjonowania odpadów wzrastają, gdyż zwiększa się ilość 

odpadów oddawanych przez mieszkańców. Spółka ZGK realizując zadnie nie napotyka się na 

problemy związane z kwalifikacją kubłów pochodzących od mieszkańców czy firm. Analizowano 

możliwość oddawania odpadów do Sierzna bądź Chlewnicy, lecz koszt transportu znacznie wpłynąłby 

na koszt całego systemu. Mieszkańcy mają obowiązek segregacji odpadów i jest prawidłowo 

wykonywany. Zdarzają się sytuacje nieposegregowanych śmieci. W takich przypadkach wystarczy 

upomnienie, kolejny raz śmieci oddawane są w prawidłowy sposób. Na nikogo nie nałożono kary. 

W przypadku zwiększenia ilości niesegregowanych śmieci na gminę zostanie nałożona kara. 

Wysokość zaległości w płatnościach za zagospodarowanie odpadów wynosi około 600 tys. zł. Na 

bieżąco prowadzone są postepowania windykacyjne, spadkowe i kontrolne. Zadłużenie 

systematycznie spada. Stan mieszkańców wynikający z deklaracji różni się od stanu osób 

zameldowanych na terenie naszej gminy. Różnica wynosi około 1360 osób. Do tej pory 

przeprowadzono 109 kontroli, które w 30% zakończył się złożeniem nowej deklaracji, aktualizującej 

ilość osób. Na zmianę deklaracji mieszkańcy mają 14 dni. Sprzęt odbierający odpady wyposażony jest 



 

 

w system monitoringu, w razie potrzeby zapis z niego jest przeglądany przez pracownika. 

Harmonogram wywozu odpadów na przyszły rok jest w trakcie opracowania. Jest on tak ułożony, że 

wszystko mieści się na samochodzie. Uwzględniony zostanie częstszy odbiór papieru, nie raz na trzy 

miesiące, a raz na dwa miesiące. Jedynie odpady wielkogabarytowe stanowią problem, nigdy nie 

wiadomo ile ich będzie. W 2016 roku koszt funkcjonowania systemu wynosił około 900 tys. zł. 

W roku ubiegłym koszt ten wyniósł 2,9 mln zł, w tym około3,5 mln zł (dane szacunkowe). Mieszkańcy 

wytwarzają coraz więcej odpadów, stąd też wzrasta koszt całego systemu. Finalnie gmina do systemu 

musi dopłacić 1,2 mln zł i jest to kwota bez zaległości, gdyż one kiedyś trafią do budżetu. Pierwsza 

propozycja wzrostu stawki była na 33 zł za każdą osobę oraz 2 zł upustu za kompostowanie 

odpadów. Koszt dopłaty do systemy wyniósłby 972 tys. zł. Przy stawce wynoszącej 38 zł za każdą 

osobę i 2 zł upustu za kompostownik, dopłata wyniesie 541 tys. zł. Są to wysokości dopłat przez 

rozstrzygnięciem przetargu. Przy tendencji wzrostowej, w przyszłym roku będzie jeszcze więcej 

brakowało do zbilansowania systemu. System naliczenia płatności za odpady na podstawie zużytej 

wody byłby najsprawiedliwszy, bo wtedy wykazana byłaby zwiększona ilość osób w domu, które nie 

zostały zgłoszone w deklaracji, jednakże system ten opiera się na danych za rok poprzedni, naliczanie 

opłat nie odbywa się na bieżąco. 

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach, która trwała 

w godzinach 16:50 – 17:16. 

Po przerwie głos został udzielony radnemu Michałowi Budzichowi, który zaproponował organizację 

wspólnych posiedzeń wszystkich komisji Rady Gminy, w celu omawiania bieżących tematów takich 

jak podwyżka stawki za odpady.  

Ustalono, że zawiadomienia o posiedzeniach poszczególnych komisji będą przekazywane wszystkim 

radnym. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (9): Michał Budzich, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Kinga 
Schorzman, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (3): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Rafał Knitter 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Sebastian Piszko 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VI/66/2024 i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Dębnica 

Kaszubska na lata 2024-2027, z perspektywą na lata 2028-2031”, stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 



 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poprosił o przedstawienie przygotowanych materiałów 

na sesję związanych z projektem uchwały, a także o realizacji dotychczasowo obowiązującego 

programu. 

Prezentacje stanowią załącznik nr 10 i nr 11 do protokołu. 

Podczas dyskusji zadano pytanie o budowę ścieżek rowerowych na terenie gminy. Udzielono 

odpowiedzi, że jak tylko pojawi się możliwość uzyskania dofinansowania, będzie się przypasowywało 

odpowiednią propozycję pod dofinansowanie. Zapytano również o ewentualną kolizję rozwoju 

przemysłu w związku z podjęciem tej uchwały. Udzielono informacji, że uchwała jest dokumentem 

strategicznym. Nie blokuje możliwości rozwoju ewentualnych inwestycji. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 

nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (12): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław 

Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, 

Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Wioleta Jabłońska 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VI/67/2024 i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy oddał głos 

przedstawicielowi firmy Renpro. 

Przedstawiciel firmy Renpro przedstawił prezentację stanowiącą załącznik nr 14 do protokołu. 

W trakcie przedstawiania prezentacji wystąpiły problemy techniczne z transmisją sesji, stąd też 

w godzinach 18:00-18:12 trwała przerwa w obradach. 

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy podziękował za 

wystąpienie i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Dębnicy 

Kaszubskiej, stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Pracownik OPS Monika Piechna poinformowała, że projekt statutu został opracowany na nowo 

i głównie aktualizuje podstawę prawną, dane adresowe i pieczęci ośrodka i zaktualizowano listę 

zadań realizowanych przez ośrodek np. bon energetyczny. 



 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak w związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu 

zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA:12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0. 

ZA (12): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław 

Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, 

Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VI/68/2024 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zmiany „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 

2024”, stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Radny Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały dotyczy zwiększenia środków za tzw. 

„małpkowe” na realizację zadań przez komisję. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak w związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu 

zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (12): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław 

Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, 

Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VI/69/2024 i stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie pozostawienia skargi bez rozpatrzenia, stanowi załącznik nr 21 do 

protokołu. 



 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że skarga wpłynęła bez wskazania 

imienia, nazwiska i adresu skarżącego, wobec tego pozostanie bez rozpatrzenia. Sprawy poruszone 

w skardze mogą zostać przeanalizowane przez komisję. W związku z brakiem osób chętnych do 

zabrania głosu zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (11): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław 

Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Mateusz Szerlowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VI/70/2024 i stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi, stanowi 

załącznik nr 24 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że sprawa poruszona w skardze jest 

dość obszerna, wobec tego zasadnym jest wydłużyć termin jej rozpatrzenia do 31 grudnia 2024 r. 

Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W dyskusji jako pierwszy głos zabrał radny Michał Budzich informując, że z prośbą o pomoc zwrócili 

się mieszkańcy nieruchomości, którzy od 7 lat borykają się z problemem. Sprawa jest 

skomplikowana. W dyskusji głos zabrała mieszkanka przedstawiając problem, z którym mieszkańcy 

muszą się mierzyć od kilku lat, po sprzedaży lokalu przez urząd gminy i rozpoczęciu działalności 

gospodarczej. W związku z tą sprzedażą doszło do nieprawidłowego wytyczenia powierzchni i części 

wspólnych. Według drugiej opinii rzeczoznawcy lokal nie powinien zostać tak sprzedany. 

Inwentaryzacja była nieprawidłowo sporządzona. Mieszkańcy uważają, że można dokonać sprzedaży 

lokalu bez ponownej inwentaryzacji. Sprzedaże lokali odbywają się bez ponownej inwentaryzacji. 

Wnioskowali do urzędu i rady o sprostowanie tego aktu notarialnego. Kolejnym problemem, 

z którym mierzą się mieszkańcy, to funkcjonująca w budynku kuchnia, która roznosi zapachy i dźwięki 

od godzin porannych. Zgodnie z decyzją nadzoru budowalnego lokal ten nie powinien w ten sposób 

funkcjonować, a wszelkie zainstalowane tam urządzenia powinny być zdemontowane, czego nie 

wykonano. Użytkowany plac znajdujący się przy budynku, wykorzystywany jest jako parking, 

dochodzi do dewastacji mienia. W dyskusji głos zabrał radca prawny informując, że po sprzedaży 

lokalu, gmina nie ma w tym budynku żadnego lokalu, żadnego interesu prawnego. Sprzedaży 

dokonano w dobrej wierze, na podstawie posiadanych dokumentów. Niezależnie od tego czy do 

sprostowania dojdzie na wniosek gminy czy mieszkańców, niezbędna będzie ponowna 

inwentaryzacja, mieszkańcy muszą się na nią zgodzić, jeżeli miałaby zostać przeprowadzona na koszt 

gminy. Na tamten czas dwie osoby wyraziły zgodę na ponowną inwentaryzację. Obecne sprzedaże 



 

 

mieszkań odbywają się na podstawie wadliwego udziału. Tylko ponowna inwentaryzacja umożliwi 

procedowanie zmiany aktu notarialnego. W dyskusji zabrali głos Wójt Gminy oraz Zastępca Wójta 

Gminy informując, że sprzedaży dokonano na podstawie dokumentacji sporządzonej przez 

rzeczoznawcę, który bronił swojej decyzji. Druga opinia pokazała błąd w dokumentach. Po sprzedaży 

lokalu gmina nie miała wpływu na to, co w tym lokalu będzie się działo, co zostanie zamontowane. 

Od gminy nie dostał żadnych pozwoleń, uzgodnień. Można wystosować pismo o braku 

przestrzegania wydanych decyzji przez nadzór budowlany. Ustawiony słupek przed wjazdem na plac 

ma ograniczyć możliwości parkowania pojazdów. 

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (12): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław 

Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, 

Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr V/71/2024 i stanowi załącznik nr 26 

 do protokołu. 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi, stanowi załącznik nr 27 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że czas na rozpatrzenie skargi jest do 

31 grudnia 2024 r. W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (12): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław 

Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, 

Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 



 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VI/72/2024 i stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi, stanowi załącznik nr 30 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że termin rozpatrzenia tej skargi 

również zostanie wydłużony do 31 grudnia 2024 r. W związku z brakiem osób chętnych do zabrania 

głosu zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (12): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław 

Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, 

Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VI/73/2024 i stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej, stanowi załącznik nr 33 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak w związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu 

zarządził głosowanie nad podjęciem oświadczenia. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (12): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław 

Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Mateusz Szerlowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VI/74/2024 i stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 



 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały uchylającej uchwałę nr V/56/2024 w sprawie uchylenia uchwały nr II/9/2024 

z dnia 27 maja 2024 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik 

nr 36 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że organ nadzoru zwrócił uwagę na 

konieczność innego trybu uchylenia uchwały, stąd też przedłożona propozycja. W związku z brakiem 

osób chętnych do zabrania głosu zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (10): Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam 

Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Michał Budzich, Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VI/75/2024 i stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

Ad. 15 

Projekt uchwały uchylającej uchwałę nr II/9/2024 w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 

Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3 

ZA (9): Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam 

Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0): Michał Budzich, Mateusz Szerlowski, Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VI/76/2024 i stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze, stanowi załącznik nr 

42 do protokołu. 



 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że rozstrzygnięcie nadzorcze dotyczy 

uchwały społecznych asystentów radnych. W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu 

zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (8): Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak 

PRZECIW (1): Michał Budzich  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Kamil Horuń, Mateusz Szerlowski, Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VI/77/2024 i stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że nie udało się skontaktować 

z Przewodniczący Rady Gminy oraz Burmistrzem Gminy kamieniec Ząbkowicki. Jedynie Pani Skarbnik 

rozmawiała ze Skarbnikiem tamtej gminy. W związku z brakiem kantaku zachodzi wątpliwość co do 

przekazania wsparcia finansowego dla tej gminy, może warto rozważyć inną. Następnie złożył 

wniosek formalny o wycofanie z porządku obrad punktu 17: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Gminy Kamieniec Ząbkowicki z przeznaczeniem na usuwanie skutków 

powodzi, która wystąpiła na terenie Gminy Kamieniec Ząbkowicki we wrześniu 2024 r., który został 

poddany pod głosowanie. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (12): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław 

Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, 

Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

Wycofany projekt stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok, stanowi załącznik nr 47 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że do projektu uchwały zgłoszona 

zostanie poprawka, następnie głos oddał Pani Skarbnik, która omówiła wszystkie zmiany dokonane 



 

 

w projekcie uchwały. W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził głosowanie nad 

podjęciem uchwały. 

Wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok 

w zakresie przytoczonym podczas sesji. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (12): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław 

Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, 

Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 

Zmieniona treść projektu uchwały stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (12): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław 

Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, 

Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VI/78/2024 i stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 

na lata 2024-2035, stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że do tej uchwały również zostanie 

zgłoszona poprawka. 

Wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2024-2035 w zakresie przytoczonym podczas sesji. 

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził głosowanie nad wnioskiem. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 



 

 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (12): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław 

Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, 

Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 

Zmieniona treść projektu uchwały stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (11): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, 

Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz 

Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VI/79/2024 i stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, stanowi załącznik nr 57 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że uchwała dotyczy przeznaczenie 

środków na gospodarowanie odpadami w wysokości oszacowanej w uchwale. Prawdopodobnie 

kwota ta ulegnie modyfikacji. W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (11): Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, 

Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz 

Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  



 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 58 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VI/80/2024 i stanowi załącznik nr 59 do protokołu. 

Ad. 20 

Projekt uchwały w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów 

oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, stanowi załącznik nr 60 do protokołu. 

Sołtys sołectwa Brzeziniec-Borzęcinko zabrał głos w sprawie projektu uchwały informując, że nie 

zgadza się ze sposobem załatwienia sprawy. Do tej pory pełnił funkcję inkasenta, nikt go z tej funkcji 

nie odwołał, a po podjęciu tej uchwały nie wie co będzie dalej. Zabrakło odpowiedniej formy 

komunikacji rady z sołtysami. Zasygnalizował kwestię rezygnacji z usług opiekuńczych zapewnianych 

przez OPS z uwagi na ich wysoki koszt. Zwrócił się z pytaniem o podstawę do wydania rekomendacji 

unieważnienia wyborów w sołectwach. 

Udzielono informacji, że uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w dzienniku 

urzędowym, wobec tego do czasu wejścia w życie tej uchwały będzie obowiązywała poprzednia 

uchwała. Uchwała ma na celu uporządkowanie kwestii inkasentów oraz zaznajomienia ich 

z odpowiedzialnością. Komisja Spraw Społecznych rozeznaje temat i powinna wystąpić z propozycją 

projektu uchwały określającego stawki za usługi opiekuńcze. W kwestii unieważnienia wyborów to 

rada podejmuje decyzję, do rekomendacji komisji nie przyczyniła się. Zgodnie z procedurą uznano za 

zasadny protest z sołectwa Budowo.  

W związku z informacją o uzupełnieniu dokumentacji przez sołtysa zarządzono przerwę w obradach, 

która trwała w godzinach 20:14 – 20:19. 

Po przerwie Przewodniczącego Rady Gminy Bartłomieja Tutaka złożył wniosek formalny o zmianę 

treści projektu uchwały w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso zgodnie z treścią przesłaną Radnym 

na maila w dniu 28.10.2024 r. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (10): Michał Budzich, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 61 do protokołu. 

Następnie zarządzono głosowanie nad podjęciem zmienionego projektu uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 



 

 

ZA (9): Michał Budzich, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Mateusz Szerlowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 62 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VI/81/2024 i stanowi załącznik nr 63 do protokołu. 

Ad. 21 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania z Pomorskim Funduszem Rozwoju 

sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku - Spółką Samorządu Województwa Pomorskiego, stanowi załącznik 

nr 64 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że uchwała ta da możliwość uzyskania 

kredytów z oprocentowanie 0% z przeznaczeniem na wymianę źródeł ciepła. Przy poniesieniu 

niewielkich nakładów finansowych gmina przyczyni się do zmniejszenia smogu na swoim terenie. 

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (10): Michał Budzich, Marcel Formela, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 

Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 65 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr VI/82/2024 i stanowi załącznik nr 66 do protokołu. 

Ad. 22 

Informacja Wójta Gminy o złożonych oświadczeniach majątkowych stanowi załącznik nr 67 do 

protokołu. 

Ad. 23 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o złożonych oświadczeniach majątkowych stanowi 

załącznik nr 68 do protokołu. 

Ad. 24 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska stanowi załącznik nr 69 do 

protokołu. 



 

 

Ad. 25 

a) Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu radny Adam Krycki poinformował, że Komisja 

w okresie międzysesyjnym spotkała się raz 26.09. Spotkanie dotyczyło wysokości stawek za 

odpady. 

b) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Marcel Formela poinformował, że Komisja 
Rewizyjna w okresie międzysesyjnym nie spotkała się. 

c) Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Marcel Formela poinformował, 
że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w okresie międzysesyjnym spotkała się, w celu 
omówienia skarg. 

d) Przewodniczący Komisji Spaw Społecznych radny Sebastian Piszko poinformował, że Komisja 
spotkała się 16.10 w celu ustalenia stawki za usługi opiekuńcze osób niepełnosprawnych. 

Wobec braku pytań do komisji przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 26 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję, poprosił o zgłaszanie 
wniosków i informacji. 

Radny Rafał Knitter zapytał się o możliwość przekazania jeziora Młyńskiego (nazwa używana przez 
mieszkańców) na rzecz mieszkańców Niepoględzia – udzielono odpowiedzi, że temat należy 
rozeznać. Być może byłaby możliwość przekazania tego jeziora pod opiekę stowarzyszenia, 
odpowiedź zostanie udzielona w późniejszym terminie. 

Radny Stanisław Kiernicki zasygnalizował konieczność wymiany płyt na drodze i uzupełnienie znaku 
informującego o wjeździe do Grabina i Skarszewa – na bieżąco będą dokonywane naprawy drogi, 
gdyż tego typu płyty nie są dostępne. Prośba o uzupełnienie znaku zostanie wystosowana do 
zarządcy drogi. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poprosił o przekazywanie zaproszeń dla radnych na 
uroczystości gminne, aby mieli możliwość w nich uczestniczyć. 

Radny Marcel Formela zapytał się o możliwość naprawy ul. Podgórnej w Gogolewie – udzielono 
informacji, że z uwagi na specyfikę drogi stary bruk, na chwilę obecną nie ma firmy, która podjęłaby 
się zadania wyrównania drogi z przy braku uszkodzenia pobliskich budynków. Należy poszukać 
rozwiązania, które spełni oczekiwania i nie poniesie zbyt wielkich kosztów. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 27 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak o godzinie 21:30, po wyczerpaniu porządku 
obrad, zakończył sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

Protokołowała: 
Emilia Konopka 

Obrady prowadził: 

Przewodniczący Rady Gminy 
Dębnica Kaszubska 

Bartłomiej Tutak 
 


